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صفحه

روزنامه

امسال  که  بود  تومان  میلیون   ۳۰۰ روستایی  وام های  سقف  گذشته  سال 
ازای  به  از وام گیرندگان  یافته و هر یک  افزایش  میلیون تومان  به ۵۰۰ 
هر اشتغال جدیدی که ایجاد می کنند، می توانند تا سقف ۵۰۰ میلیون وام 
بگیرند. اگر در یک کارگاه ۲۰ نفر جدید مشغول به کار شوند می توانند به 

همان تعداد وام ۵۰۰ میلیون تومانی دریافت کنند.
معاون توسعه روستایی و مناطق محروم رئیس جمهور گفت: سال گذشته 
سقف وام های روستایی ۳۰۰ میلیون تومان بود که امسال به ۵۰۰ میلیون 

تومان افزایش یافته است. 

پرداخت وام اشتغال روستایی و طرح اشتغال روستایی و عشایری با هدف 
ماندگاری  و  به کلانشهرها، کاهش حاشیه نشینی  مهاجرت  از  جلوگیری 
مجلس  تصویب  با  خورد.  کلید   ۹۶ بهمن  در  کشور  روستاهای  ساکنان 
مجوز برداشت ۱.۵ میلیارد دلار از منابع صندوق توسعه ملی برای ایجاد 

اشتغال و حفظ مشاغل روستایی صادر شد.
وی افزود: تسهیلگران برای ایجاد اشتغال در روستاها وارد می شوند و ما 
به عنوان بازوی شورای عالی اشتغال در روستا عمل می کنیم و به وسیله 
سامانه ای که طراحی کردیم، از تکرار وام ها برای افراد جلوگیری می کنیم.

تصویربرداری ۴۰ درصد 
از سطح کشور با ماهواره »خیام«

از  ایران  فضایی  سازمان  سخنگوی 
تصویربرداری از ۴۰ درصد از کشور 

توسط ماهواره »خیام« خبر داد.
حسین  »تابناک«،  گزارش  به 
دلیریان در گفت وگو با ایسنا، با بیان 
پرتاب  از  سال  یک  از  بیش  اینکه 
گفت:  می گذرد،  »خیام«  ماهواره 
فرامین  انجام  حال  در  هم اکنون 
فضایی  صنعت  متخصصین  ارسالی 
ایران از ایستگاه کنترل هستیم و به 
طور مرتب تصاویر ماهواره خیام از 
سطح کشور بر اساس تفاهم نامه های 
با دستگاه های دولتی در  منعقد شده 

حال اخذ است.
سایت  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
درخواست و دسترسی به تصاویر این 
ماهواره برای اشخاص و شرکت های 
از دریافت مجوزهای  بعد  خصوصی 
اظهار  می شود،  فعال  امنیتی،  و  فنی 
کرد: ماهواره خیام به صورت کامل 
اجرای  حال  در  و  بوده  عملیاتی 

ماموریت ها است.
سخنگوی سازمان فضای ایران تاکید 
درصد   ۴۰ حدود  تاکنون  کرد: 
خیام،  ماهواره  توسط  کشور  از 
در  داده  این  و  شده  تصویربرداری 
نظیر  گوناگون  نهادهای  اختیار 
سازمان نقشه برداری برای استفاده در 
حوزه تهیه نقشه های پوششی کشور 

قرار خواهد گرفت.
برنامه های  درخصوص  دلیریان 
توسعه  زمینه  در  فضایی  سازمان 
خاطرنشان  ماهواره ها،  منظومه های 
صنعت  شکل دهی  حوزه  در  کرد: 
رسیدن  برای  مقدمه ای  که  فضایی 
و  ماهواره ای  منظومه های  به 
است،  بین المللی  همکاری های 
حرکت و گام نخست در این زمینه 
با منظومه »شهید سلیمانی« که یک 
منظومه مخابراتی باند باریک است، 
شروع شده و طبق برنامه ریزی انجام 
شده در سند برنامه ۱۰ ساله فضایی 
این روند در سال های  کشور است، 
آتی وارد فاز طراحی منظومه هایی با 
خواهد  بیشتر  باند  پهنای  و  ظرفیت 

شد.
وی با تاکید بر اینکه روند همکاری 
فضایی،  سازمان  میان  مشترک 
دانشگاه ها  ایران،  فضایی  پژوهشگاه 
زمینه  در  پژوهشگاه ها  دیگر  و 
تحصیلات  دانشجویان  از  حمایت 

تکمیلی و تعریف پروژه های بزرگ 
فضایی  اکتشافات  و  علوم  در حوزه 
در حال رشد است، اظهار کرد: اما ما 
قائل به این سطح نیستیم و معتقدیم 
ظرفیت  کشور  دانشگاه های  که 
بیش  باید  که  دارند  بالاتری  بسیار 

از این، این همکاری ها توسعه یابد.
اساس،  این  بر  کرد:  اضافه  دلیریان 
مسئله  رقابتی  رویدادهای  برگزاری 
هدایت  هدف  با  گوناگون  محور 
وارد  و  دانشگاهی  برتر  استعدادهای 
مسائل  حل  به  دانشگاه ها  کردن 
آینده  در  فضایی  صنعت  گوناگون 

نزدیک کلید خواهد خورد.
فضایی  سازمان  سخنگوی 
سازمان  این  همکاری  درخصوص 
توضیح  دانش بنیان،  شرکت های  با 
داد: سازمان فضایی ایران با توجه به 
سال حمایت  هم  سال گذشته  اینکه 
حمایت  در  بود،  دانش بنیان ها  از 
بخش  بنیان  دانش  شرکت های  از 
اقدامات  فضایی  حوزه  خصوصی 
که  است  کرده  آغاز  را  متعددی 
در سال جاری  اقدامات  این  ثمرات 
باید  ولی  شد،  خواهد  نمایان تر 
فضایی،  حوزه  در  که  داشت  توجه 
در  زیادی  دانش بنیان  شرکت های 
واقع  در  و  نگرفته اند  شکل  کشور 
دانش بنیان های فضایی در کشورمان 
نوپا هستند، اما با این وجود، سازمان 
فضایی ایران خود را ملزم به تقویت 
و بکارگیری ظرفیت این شرکت ها 
برای ایجاد یک صنعت خصوصی و 

یا غیردولتی می داند.
مهمترین  از  یکی  افزود:  دلیریان 
اقداماتی که در این راستا با ممارست 
خرید  شده،  انجام  فضایی  سازمان 
بخش  از  فضایی  خدمات  تضمینی 
خصوصی حوزه فضایی کشور است. 
شرکت های  تقویت  در  اقدام،  این 
جدی تر  برنامه ریزی  و  دانش بنیان 
آنها به عرصه فضایی کمک می کند.
یادآور  فضایی  سازمان  سخنگوی 
در حوزه  موارد  دیگر  از جمله  شد: 
حوزه  خصوص  بخش  تقویت 
از  استفاده  به  می توان  فضایی 
ظرفیت بخش خصوصی در طراحی 
از  سلیمانی  شهید  منظومه  ساخت  و 
اشاره کرد  مناقصه  برگزاری  طریق 
آن  مورد  در  نیز  این  از  پیش  که 

اطلاع رسانی شده بود.

دستیار پیگیری حقوق و آزادی های مدنی رئیس جمهور گفت: به این 
جمع بندی رسیدم که آزادی بیان احتمالًا دچار اختلال است. حق برپایی 
اجتماعات مردم دچار اختلال شده است. مردم ایران! من حقوق مادی 

معنوی زنان، من صدای زنان را شنیدم. من می گویم این یعنی تغییر. 
به گزارش »تابناک« به نقل از خبرآنلاین، مشروح اظهارات سکینه پاد، 
دستیار پیگیری حقوق و آزادی های مدنی رئیس جمهور در گفت وگو 

با احمد زیدآبادی، تحلیلگر سیاسی را در ادامه بخوانید؛
*همین قدر که آقای رئیس جمهور، رئیس دولت سیزدهم منتخب مردم 
را  نداشته(  وجود  حالا  تا  که  )جایگاهی  جایگاه  این  گرفتند  تصمیم 
تأسیس بکنند و تمرکز ایشان هم بر چند گزاره خیلی مهم مثل آزادی 
بیان، حق برپایی اجتماعات، حریم خصوصی و پیگیری حقوق مادی و 
معنوی زنان هست؛ یعنی اینکه درواقع ما نقص هایی چه به لحاظ قوانین 
عادی تقنینی... چون اینها همه گزاره هایی است که در قانون اساسی ما 
هست و وجود داشته ولی رویکرد دولتی که من در آن مسئولیت دارم، 
احترام به حقوق و آزادی های اجتماعی است و قرار است من به عنوان 
یک فرد و به عنوان دستیار رئیس جمهور که اتفاقاً نه وزیرم و نه معاونم 
را،  بازیکن آزاد رصد کنم همین ها  مثل یک  فقط یک دستیارم  بلکه 

یعنی رویکرد آقای رئیس جمهور و دولت سیزدهم احترام به اینهاست.
ما  اینکه  فرمودند  می دانید،  من  از  بهتر  شما  هم  امام  حضرت  *خودِ 
می گوییم جمهوری اسلامی به معنای این نیست که به همه اسلام عمل 
می کنیم، ما در این مسیر قدم برمی داریم. اینکه ما قانون اساسی داریم که 
دارد می گوید محاکم باید تحت این اصول اداره شود، اصل بر آزادی 
است، اصل بر علنی بودن هست... همیشه هر اصلی یک استثنایی دارد. 
هیچ عامی نیست که تخصیص نخورد و ممکن است در این تخصیص ها 

اعمال نظر سلیقه ای هم بشود.
*مردم ایران! آقای زیدآبادی! و همه منتقدین محترم! رصدی که من 
اختلال  دچار  احتمالًا  بیان  آزادی  که  رسیدم  جمع بندی  این  به  کردم 
است. حق برپایی اجتماعات مردم دچار اختلال شده است. مردم ایران! 
معنوی زنان، من صدای زنان را شنیدم. من می گویم  من حقوق مادی 
این یعنی تغییر؛ یعنی تغییر روی زمین. و خب به هر حال شما مستحضر 
لحاظ  به  هم  بعضی هایشان  که  مختلف  دولت های  سال ها  که  هستید 
گرایش فکری ممکن است نزدیک تر به نگاه حضرت عالی بودند و از 
این حرف ها هم زدند. من حتی صرف حرف زدنش را مثبت می دانم. 

تولید ادبیات در حوزه حقوق و آزادی های اجتماعی را مثبت می دانم. 
ولی خب! می توانستند با توجه به ظرفیت های قانون قدم های مؤثرتری 
بردارند. چرا برنداشتند؟ من با آقای دکتر گرجی صحبت کردم. آقای 
دکتر گرجی به من گفت که من در بحث برپایی اجتماعات اصل ۲۷، 
قائل به این هستم که تاکنون اصل ۲۷ ذیل اصل ۲۶ یک مقدار درواقع 
دچار.... یک مقدار تحقیرشده به طور واقعی، چون اصل ملت است یعنی 
من  مشروع  آزادی های  اساسی،  قانون   ۹ اصل  مطابق  مردم  منِ  اصلًا 
بروم  حتماً  کنید  مجبورم  را  من  اگر  می شود  مخدوش  جورهایی  یک 
ذیل حزب آقای زیدآبادی و بعد بیایم اعتراضم را به گوش حاکمیت 
برسانم. اصل ۲۷ می گوید که نه، تک تک آحاد ملت می توانند بیایند و 

اعتراض شان را به گوش حاکمیت برسانند.
آقای  می توانست.  کند؟  اجرا  نمی توانست  واقعاً  روحانی  آقای  *آیا 
می توانست؟  چرا  می توانست.  هم  خاتمی  آقای  می توانست.  روحانی 
چون آدم های دست به قلم فعالی چون آقای زیدآبادی داشتند که این را 
درواقع تئوریزه کنند و بنویسند. ولی این کار را نکردند. چرا نکردند؟ 
من معتقدم جنابعالی یک چنین گفت وگویی را با آقای روحانی و آقای 
خاتمی داشته باشید. از آنها مطالبه کنید. ۸ سال دولت دست شماها بوده؛ 
چرا شما نیامدید... من معتقدم قانون مطبوعات باید بیشتر قانون حمایتی 
باشد و باید ارتقاء پیدا کند و تلاش هم می کنم تا زمانی که اینجا باشم، 
با کمک خود شماها و اصحاب رسانه این را ارتقا دهم. معتقدم در بحث 
به حقوق شان  نسبت  بگیرد  ارتقاء صورت  نیاز هست یک  خبرنگارها 
و آزادی هایشان. خب این را آقای روحانی می توانست انجام دهد ولی 
آن  می گوید  و  است  منتقد  شدت  به  گرجی  دکتر  آقای  نداده.  انجام 
این  سیزدهم  دولت  در  ولی  بود.  خوبی  لایحه  نوشتم  من  که  لایحه ای 
اتفاق بالاخره می افتد؛ اگرچه من نقد جدی به لایحه دارم )بدون تعارف 
می گویم(. من الان به عنوان فردی که در دولت هستم، به لایحه برپایی 

اجتماعاتی که از طرف معاونت حقوقی به مجلس رفته، نقد دارم.

دستیار رئیس جمهور:

آزادی بیان احتمالًا دچار اختلال است

در جلسه هیئت عالی نظارت بر حسن اجرای سیاست های کلی نظام به 
پنج مصوبه مجلس شورای اسلامی از حیث عدم مغایرت با سیاست های 

کلی نظام رسیدگی شد.
به گزارش تابناک به نقل از ایرنا، هیئت عالی نظارت بر حسن اجرای 
سیاست های کلی نظام، به ریاست آیت الله آملی لاریجانی رئیس مجمع 

تشخیص مصلحت نظام تشکیل جلسه داد.
دستگاه های  و  گانه  سه  قوای  »شفافیت  درخصوص  مجلس  مصوبات 
اجرایی و سایر نهادها«، »طرح ساماندهی کارکنان دستگاه های موضوع 
قانون   ۵ ماده  اجرای  »توقف  توسعه«،  ششم  پنج ساله  برنامه   ۲۹ ماده 
بازار زمین،  اجتماعی کارگران ساختمانی«، »ساماندهی  تامین  بیمه های 
مسکن و اجاره بها« و »اصلاح بند )ک( تبصره ۱ قانون بودجه ۱۴۰۲« 
از حیث انطباق و عدم مغایرت با سیاست های کلی نظام، در جلسه هیئت 

عالی نظارت بررسی شد.
نخستین موضوع، بررسی مجدد مصوبه شفافیت در این جلسه بود. آیت الله 
جلسه  در  مصوبه  این  مجدد  بررسی  چرایی  توضیح  در  لاریجانی  آملی 
می بایست  اسفند ۱۴۰۱  داشت:  اظهار  مجمع،  نظارت  عالی  هیئت  امروز 
در مهلت قانونی، برای سومین بار اصلاحات مجلس را در طرح شفافیت 
اما بودجه ۱۴۰۲ به دلیل اهمیت آن، در دستور کار قرار  بررسی کنیم 
فرصت  آن،  به  رسیدگی  کم  فرصت  و  فوریت  به  توجه  با  و  گرفت 

رسیدگی به طرح شفافیت ممکن نشد.
رئیس مجمع تشخیص مصلحت نظام با اشاره به اعلام اشکالات این مصوبه 
هیئت دولت  قانون،  این  از تصویب  بعد  مجمع گفت:  اعضای  از سوی 
مواجه  فزاینده ای  با مشکلات  اجرا  این مصوبه در حوزه  متوجه شد که 
مرجع  دولت،  هیئت  واقع  در  می کند.  ایجاد  موانع  دولت  برای  و  است 
رسیدگی به مشکلات و مسائل کشور است و انتشار مشروح مذاکراتش، 
راهکارهایی  ایرادات  این  رفع  برای  نیست.  به صلاح  هم  و  ممکن  هم 
از سوی دولت مطرح و در نهایت با کسب اجازه از محضر مقام معظم 
رهبری تصمیم گرفته شد که هیئت عالی نظارت مجمع، مغایرت های این 

مصوبه را با سیاست های کلی، یکبار دیگر بررسی کند.
محمدباقر ذوالقدر دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام در این جلسه با اشاره 
به اینکه مجلس در مورد ایراد هیئت عالی نظارت و شورای نگهبان به 
ماده ۳ )شفافیت مذاکرات مجمع تشخیص مصلحت نظام(، بر نظر خود 
اصرار ورزیده است، این موضوع به عنوان تشخیص مصلحت در صحن 
 ۳۶ ماده  استناد  به  کرد:  پیشنهاد  است،  شده  رسیدگی  و  مطرح  مجمع 
آئین نامه داخلی مجمع پیشنهادهای اصلاحی درخصوص سایر مواد مصوبه 

مجلس در صحن مجمع مطرح و تصمیم گیری شود.
مسیر  پیشنهاد  این  کرد:  تصریح  رابطه  این  در  لاریجانی  آملی  آیت الله 
با  لکن  می کند  مطرح  مصوبه  این  اشکالات  اصلاح  برای  را  ساده تری 
رهبر  از  مجوز  اخذ  و  استجازه  به  نیاز  و  نیست  منطبق  مجمع  آئین نامه 

معظم انقلاب دارد.
ریاست  حقوقی  معاون  که  نظارت  عالی  هیئت  اعضای  جلسه  ادامه  در 
جمهوری نیز در آن حضور داشت، درخصوص نحوه ورود قانونی هیئت 
عالی نظارت و مجمع تشخیص مصلحت نظام به مصوبه »شفافیت قوای 
سه گانه و دستگاه های اجرایی و سایر نهادها« تبادل نظر کردند و پس از 
قرائت گزارش کمیسیون نظارت دبیرخانه مجمع؛ به اتفاق آرا مشخص 
شد که مغایرت های اعلام شده توسط هیئت در جلسه ۳ آبان ۱۴۰۱ در 

مواد ۱ تا ۴ به قوت خود باقی است.
مجمع،  دبیرخانه  نظارت  کمیسیون  گزارش  طبق  می شود:  خاطرنشان 
نهادها«  اجرایی و سایر  قوای سه گانه و دستگاه های  مصوبه »شفافیت 
سال گذشته در هیئت عالی نظارت مجمع بررسی گردیده است و ۵ ماده 
آن مغایر سیاست های کلی نظام اعلام شده است که در نهایت پس از 
اعلام نظر هیئت و اصلاح توسط مجلس، ۴ مورد از مغایرت ها )مواد ۱ تا 

۴( باقی مانده است اما پس از اصلاح مصوبه در اول اسفند ۱۴۰۱، هیئت 
عالی نظارت مجمع آن را به دلیل هم زمانی با بررسی مغایرت های بودجه 

۱۴۰۲ بررسی نکرده است.
نظام،  مصلحت  تشخیص  مجمع  دبیر  و  رئیس  بر  علاوه  جلسه  این   در 
حجت الاسلام والمسلمین غلامرضا مصباحی مقدم، پرویز داودی، عباسعلی 
آقامحمدی،  علی  ایروانی،  محمدجواد  میرسلیم،  مصطفی  سید  کدخدایی، 
حسین مظفر، آیت الله قربانعلی دری نجف آبادی، حجت الاسلام والمسلمین 
مجید انصاری، سعید جلیلی از اعضای هیئت عالی نظارت و محمد دهقان، 
و  اداری  سازمان  رئیس  لطیفی  میثم  و  ریاست جمهوری  معاون حقوقی 
استخدامی کشور، عمران نعیمی مدیرکل امور حقوقی و دعاوی سازمان 
مجلس  اجتماعی  کمیسیون  از  عنابستانی  اصغر  علی  و  اجتماعی  تامین 

شورای اسلامی حضور داشتند.
نخستین  از  یکی  نمایندگان  آرای  شفافیت  طرح  ایرنا،  گزارش  به 
طرح هایی بود که در مجلس یازدهم اعلام وصول و در بهمن سال ۹۹ در 
صحن مجلس رسیدگی شد. در آن مقطع، کلیات طرح شفافیت نمایندگان 
با وجود ۱۵۳ رأی موافق تصویب نشد. بعد از رد کلیات طرح شفافیت 
آرای نمایندگان در صحن مجلس، این طرح به کمیسیون آئین نامه داخلی 
مجلس بازگشت و از نمایندگان خواسته شد تا پیشنهاد های خود را نسبت 

به آن ارائه کنند.
سایر  و  اجرایی  دستگاه های  و  گانه  سه  قوای  شفافیت  »طرح  بالاخره 
نهادها« در تاریخ ۲۳ فروردین سال ۱۴۰۱ در صحن مجلس اعلام وصول 
شد و در اردیبهشت ماه سال گذشته کلیات این طرح با ۱۸۳ رأی موافق 
به تصویب رسید و چندین ماه بررسی جزئیات این طرح در مجلس به 

طول انجامید.
آبان سال ۱۴۰۱ بود که هادی طحان نظیف، سخنگوی شورای نگهبان در 
نشست خبری خود درباره این طرح، گفت: »اکثر ایرادات طرح شفافیت 
قوای سه گانه و دستگاه های اجرایی و سایر نهادها برطرف شده و مصوبه 
در اختیار مجلس است، اما ایرادهای هیئت عالی نظارت درخصوص این 
ارسال  مجلس  به  و  باقی  بر قوت خودش  موارد کماکان  در همه  طرح 

شده است«.
سخنگوی شورای نگهبان گفت: »باید تعامل بیشتری بین مجلس و هیئت 
همین  در  نظارت  عالی  هیئت  ایرادهای  تا  گیرد  صورت  نظارت  عالی 
مرحله حل شود. در غیر این صورت هم بن بستی در نظام حقوقی ما وجود 
مصلحت  تشخیص  مجمع  به صحن  مصوبه  این  این صورت  در  و  ندارد 

نظام می رود«.
رفع  طرح  این  به  نظارت  عالی  هیئت  ایرادات  امروز  تا   ۱۴۰۱ آبان  از 
به  این طرح  نیز  یازدهم  مجلس  پایان  تا  نمی رسد  نظر  به  و  است  نشده 

سرانجام برسد.
مجالس  در  جهرم  مردم  نماینده  رضایی کوچی  محمدرضا  این  از  پیش 
هشتم، نهم، دهم و یازدهم در گفتگو با ایرنا اعلام کرد: طرح شفافیت 
آرای نمایندگان بعید است در مدت عمر مجلس یازدهم به سرانجام برسد. 
شرایط  شده  زدند که سبب  این طرح گره  به  هم  را  دیگر  دستگاه های 

پیچیده ای را برای آن رقم بزند

پخش اذان از مساجد نیویورک 
آزاد اعلام شد 

شهردار نیویورک :  با همه با تساوی رفتار می کنیم

اعلام  هنگام  نیویورک  شهردار 
این  مساجد  از  اذان  پخش  آزادی 
شهر:  برادران و خواهران مسلمان ما 
باید بدانند که آزادی دارند با عقیده 
زندگی  نیویورک  شهر  در  خود 
کنند زیرا براساس قانون با همه به 

صورت مساوی رفتار می کنیم.
شهردار نیویورک اجازه پخش اذان 
از مساجد را در این شهر صادر کرد.
از  نقل  به  عصرایران  گزارش  به 
شهردار  آمریکایی،   رسانه های 
طور  به  سه شنبه  روز  نیویورک 
که  کرد  امضا  را  فرمانی  رسمی 
می شود  داده  اجازه  آن  براساس 
اذان ظهر در روزهای جمعه و اذان 
رمضان  ماه  همه شب های  در  مغرب 
مساجد شهر  بلندگوهای خارجی  از 
این  براساس  نیویورک پخش شود. 
برای خارج  حکم، مساجد می توانند 
بلندگو نصب  نیز  ساختمان خود  از 
کنند و از طریق بلندگو، اذان پخش 

کنند.
در چارچوب تلاش هایی  اتفاق  این 
است که شهردار نیویورک )اریک 
آدامز( برای تقویت احترام به همه 

ادیان در این شهر انجام می دهد.
 ۸.۵ جمعیت  با  نیویورک 
پرجمعیت ترین  نفری  میلیون 
کشور  اقتصادی  پایتخت  و  شهر 

آمریکاست.
آدامز(   )اریک  نیویورک  شهردار 
در نشست خبری در حضور شماری 
در  اسلامی  روحانیون  و  فعالان  از 
نیویورک  پلیس  فرمانده  و  شهر 
می گوییم  شفافیت  با  امروز  گفت: 
پخش  آزادی  عبادتگاه ها  و  مساجد 
ماه  و  جمعه  روزهای  در  اذان 
رمضان را بدون نیاز به کسب مجوز 
برادران  داشت.  خواهند  جداگانه 

بدانند  باید  ما  مسلمان  خواهران  و 
در  خود  عقیده  با  دارند  آزادی  که 
زیرا  کنند  زندگی  نیویورک  شهر 
صورت  به  همه  با  قانون  براساس 
این  به  ما  می کنیم.  رفتار  مساوی 

پیشرفت افتخار می کنیم.
گفت  خبری  نشست  این  در  وی 
که از تعدادی از کشورهای مسلمان 
جهان از جمله اردن بازدید کرده و 
از صدای اذان بسیار تحت تأثیر قرار 

گرفته است. 
او همچنین گفت که در سازمان های 
عمومی در شهر نیویورک،  نمازخانه 
ایجاد خواهد شد تا مسلمانان بتوانند 

در آن جا نماز خود را ادا کنند. 
شهردار نیویورک افزود: برای اولین 
بلندگوهای  از  را  اذان  صدای  بار 
این  شنید.  خواهید  مساجد  خارجی 
مسلمانان  جامعه  برای  مهمی  لحظه 

نیویورک است.
جدید  تصمیم گیری های  براساس 
و  مساجد  به  نیویورک،  شهردار 
نیویورک  در  اسلامی  عبادتگاه های 
اجازه داده می شود هر روز جمعه از 
تا ۱۳:۳۰ و همچنین  ساعت ۱۲:۳۰ 
برای نمازمغرب در ماه رمضان، اذان 
را از بلندگوهای خارجی خود پخش 

کنند.
این تصمیم مهمی در امریکا به شمار 
صدای  این  از  قبل  که  چرا  می آید 
اذان تنها در محیط داخلی مساجد و 

عبادتگاه ها پخش می شد.

تحلیل این خبر  را در صفحه اول بخوانید

در  صمت  وزیر  علی آبادی،  عباس 
بازدید  از  پس  و  اصفهان  به  سفر 
عمان  دریای  آب  انتقال  پروژه  از 
به اصفهان اظهار داشت: این پروژه 
صنعت  آب  تأمین  برای  بزرگ 
صمت  وزیر  است.  اجرا  دست  در 
برنامه ریزی  اساس  بر  تصریح کرد: 
نیمه  تا  پروژه  این  گرفته  صورت 
بهره برداری  به  آینده  سال  اول 

خواهد رسید.
می دهم  قول  گفت:  صمت  وزیر 

پروژه انتقال آب اصفهان از دریای 
تا زمان بهره برداری کامل  عمان را 

پیگیری کنم. 
به گزارش اداره کل روابط عمومی 
اصفهان  استانداری  بین الملل  امور  و 
در  صمت  وزیر  علی آبادی،  عباس 
بازدید  از  پس  و  اصفهان  به  سفر 
عمان  دریای  آب  انتقال  پروژه  از 
به اصفهان اظهار داشت: این پروژه 
در  تأمین آب صنعت  برای  بزرگ 

دست اجرا است. 

وزیر صمت : 

اصفهان یک سال دیگر به دریای عمان 
وصل می شود

اتحادیه مشاوران املاک تهران : 

اجاره اشتراکی خانه های دربستی 
رایج است

نایب رئیس اتحادیه مشاوران املاک 
تهران با تکذیب موارد اعلام شده در 
این گزارش گفت: پشت بام خوابی 
و اجاره اشتراکی در آپارتمان حتی 
دیده  تهران  شهر  پایین  مناطق  در 
نشده است و به طور قطع این مورد 

در نقاط بالا شهر تقاضایی ندارد.
داود بیگی نژاد درباره گزارش مرکز 
پژوهش های مجلس شورای اسلامی 
بی خانمانی  شکل   ۸ شیوع  بر  مبنی 
اجاره نشینی«  »بدیل  پدیده  به عنوان 
در شهرها از جمله پشت بام خوابی، 
ماشین خوابی،  خوابی،  موتورخانه 
شغل گزینی  گورخوابی، 
یا چند  سرپناه جویانه، هم خانگی دو 
و  مسکونی  واحد  یک  در  خانواده 
خانه به دوشی اظهار داشت: در بین 
این موارد اعلام شده مورد خانه های 
موضوع  و  بوده  قدیم  از  اشتراکی 
داشت  توجه  باید  و  نیست  جدیدی 
آپارتمان  در  اشتراکی  خانه های 
اتفاق نمی افتد.  به گزارش ایلنا وی 
گزارشی  تاکنون  اینکه  بر  تاکید  با 

آپارتمان  در  اشتراکی  اجاره  درباره 
داد:  ادامه  است،  نشده  گزارش 
مستغلاتی  خانه های  اشتراکی  اجاره 
و  است  رایجی  موضوع  دربستی  و 
داشت  وجود  تقاضا  این  گذشته  از 
دارد  وجود  تقاضا  این  هم  امروز  و 
و شاهد زندگی اشتراکی خانوار در 
خانه های دربستی هستیم و در آینده 
هم این درخواست حذف نمی شود.       
نایب رئیس اتحادیه مشاوران املاک 
تهران با تکذیب موارد اعلام شده در 
این گزارش گفت: پشت بام خوابی 
و اجاره اشتراکی در آپارتمان حتی 
دیده  تهران  شهر  پایین  مناطق  در 
نشده است و به طور قطع این مورد 

در نقاط بالا شهر تقاضایی ندارد.  
بیگی نژاد تاکید کرد: اجاره شتراکی 
آپارتمان  واحد  یک  در  شخص  دو 
برای  تقاضایی  اما  دارد  وجود 
یک  در  خانوار  دو  اشتراکی  اجاره 
این  اگر  و  نداشتیم  آپارتمان  واحد 
مورد  این  سریعاً  شود  دیده  موضوع 

را گزارش می دهند.

به گزارش »تابناک« به نقل از ایرنا 
اظهار  مدودف  تاس،  خبرگزاری  از 
اعلام  اوکراینی  جنایتکاران  کرد: 
کرده اند که به آنها اجازه داده شده 
است تا هر نوع حمله به تمام اهداف 
انجام  را  کریمه  در  ویژه  به  روسیه 

دهند.
وی افزود: اگر این موضوع درست 
دلیلی  باشد که در حال حاضر هیچ 
وجود  آن  درستی  در  شک  برای 
حقوقی  شواهد  دهنده  نشان  ندارد، 
مستقیم از همدستی غرب با اوکراین 

در جنگ علیه روسیه است.
اثبات  اینکه  بر  تاکید  با  مدودف 
در  اوکراین  با  غرب  همدستی 
حق  مسکو  به  روسیه  علیه  جنگ 
علیه هر یک  انداختن جنگ  راه  به 
را می دهد،  ناتو  از کشورهای عضو 
خاطرنشان کرد: این بسیار غم انگیز 
که  افسوس  است،  تاسف بار  و 
پیشگویی درباره آخرالزمان روز به 

روز به واقعیت نزدیک تر می شود.
ملی  امنیت  شورای  رئیس  معاون 
سخنان  تائید  در  و  ادامه  در  روسیه 
به  شدن  نزدیک  مورد  در  خود 

روزها  آن  در  گفت:  آخرالزمان، 
مردم در جست وجوی مرگ خواهند 
آرزو  یافت،  نخواهند  را  آن  و  بود 
خواهند کرد که بمیرند و مرگ از 

آنها خواهد گریخت.
پیش تر  مدودف  ایرنا،  گزارش  به 
نیز درباره خطر آغاز جنگ جهانی 
صادقانه  افزود:  و  داد  هشدار  سوم 
آنها  بود  بهتر  قطع  طور  به  بگویم، 
هر  در  می شنیدند.  را  ]سیگنال ها[ 
تهدید  با  نبود  صورت جهان مجبور 
در  شود.  روبرو  سوم  جهانی  جنگ 
واقع اینجاست که مخالفان ما فعالانه 

همه را تحت فشار قرار می دهند.
با  روسیه  پیشین  جمهور  رئیس 
اشاره به آنکه درگیری در اوکراین 
است،  جهانی  مقیاس  در  موضوعی 
در  درگیری  ]از  آمریکا  گفت: 
اروپا  درمی آورد،  پول  اوکراین[ 
ضرر می کند و کل جهان در تنش 
این  حدی  تا  منظر  این  از  است. 
و  جهانی  مسئله  یک  به  درگیری 
بر  مناقشه ای  و  جهان ها  درگیری 
تبدیل  سیاره  کل  موجودیت   سر 

می شود.

مدودف: 

مسکو حق اقدام علیه تک تک اعضای ناتو 
را دارد


